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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-026-02/16-23/5 
URBROJ:  2170/01-09-10-16-2 
Rijeka,  7. lipnja 2016. 

                          
 

ZAPISNIK 
S 25. SJEDNICE VMO SRDOČI 

 
sjednica VMO Srdoči održana je u utorak, 10. svibnja 2016. godine, s početkom u 18:00 sati 
u prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4., u Rijeci. 

Sjednici su bili nazočni: 
- Filipa Vidmar, predsjednica VMO Srdoči  
- Željka Matković, zamjenica predsjednice VMO Sredoči 
- Valter Grgurić, član VMO Srdoči  
- Višnja Vujnović, članica VMO Srdoči  
- Martina Bogdanić, tajnica MO Srdoči  

 
Na sjednici nije nazočan: 

- Franco Pines, član VMO Srdoči 
 

Ostali nazočni: 
- Dean Pavletić, Grad Rijeka, Odjel gradske uprave za komunalni sustav, Direkcija za 

komunalno redarstvo, komunalni redar zadužen za područje MO Srdoči 
- Gordana Stojić, zamjenica predsjednika Pododbora za ekološku djelatnost pri Vijeću 

MO Srdoči 
- Marijan Duspara, ugostiteljski objekt Mocca 
- Valentina Matijašević, ribarnica Nika 
- Sanja Radović Savarin, fast food Raff 
- Loris Iljkić, ugostiteljski objekt Pizzeria Ex 
- Nikolina Bibić, ugostiteljski objekt Pizzeria Ex 

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Srdoči Filipa Vidmar. 
 

 
 
 

Dnevni red glasi: 
  

DNEVNI RED 
 

 
 

1. Problematika komunalnog nereda i smeća - sastanak sa poslovnim subjektima centra 
Srdoča 

2. Usvajanje Plana prioriteta komunalnih akcija za 2017. godinu  
3. Tekući dopisi građana 
4. Radni dogovori za Dane MO  
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5. Razno (izvješće sa održane ekološke akcije, program okućnica i sl). 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
AD 1 
Predsjednica VMO Srdoči Filipa Vidmar pozvala je prisutne na predstavljanje problema i 
dijalog. Preciznije problem je višegodišnje stanje razbacanog smeća uokolo kontejnera za 
otpad kod PBZ banke u centru Srdoča (Miroslava Krleže 9) te vrlo česti intenzivni smrad na 
crkotinu koji se širi iz tih kontejnera. Vezano uz ovo stanovnici se već godinama žale. 
Gordana Stojić ispred Pododbora za ekološku djelatnost upozorila je poslovne ugostiteljske 
subjekte koji rade sa hranom da se ne smije dešavati da pizze, kruh i ostala hrana 
završavaju u ovim kantama za smeće jer ima ljudi koji redovito kopaju po smeću, vade 
ovakvu hranu i hrane golubove, smeće nakon toga ostaje porazbacano uokolo. Duspara 
kaže da se Mocca stalno ali pogotovo zadnjih godinu dana, maksimalno trudi selektirati 
otpad. Iljkić kaže da se iz Ex-a ostaci hrane odvoze kao biootpad na jednu farmu, te da 
Srdoči danas imaju oko 15.000,00 stanovnika a da je količina baja ista kao prije 10 godina 
što je nedostatno. Traži da se zahtjeva od Čistoće da se češće prazne i peru baje. Stojić 
kaže da često vidi u tim kantam velike kante od ulja i pelata te da bi poslovni subjekti sa 
ovakvim otpadom trebali imati svoj kontejner pod ključem, prezentira opciju da za 1.330,00 
kn mjesečno poslovni subjekti mogu od Čistoće unajmiti „svoju“ baju koja se prazni 3 x 
tjedno. Duspara pita mogu li se za centar Srdoča koji je pun smeća dobiti male „ručne“ kante, 
Vidmar i Vujnović odgovaraju da bi one dobro došle, pogotovo pored Brodokomerca, no da 
postoji onda problem čišćenja tih kanti. Iljkić predlaže da se svi ugostiteljski subjekti zajedno 
povežu i iznose kartonsku ambalažu 1 x tjedno da se odvozi zajedno. Stojić napominje da su 
osim toga otvori na kontejnerima premali i da su možda vreće za smeće ostavljane pored 
kontejnera zato jer se ne mogu ubaciti u njih. Vujnović kaže da su umnogome za otpad krivi 
građani jer je uočena pored kontejnera i kućna wc školjka. Pavletić kaže da se utvrđivanje 
počinitelja komunalnog nereda može učiniti samo i isključivo ako ga komunalni redar uhvati 
osobno u činjenju tog nereda (fotografije i sl ne vrijede), tek tada se izdaje prekršajni nalog. 
Matijašević kaže da ribarnica smrzava sav otpad i (dokumentirano) tjedno ima veterinarski 
odvoz, komunalnog otpada imaju pola vrećice dnevno. Radović – Savarin, kaže da ne koriste 
kontejnere kod PBZ banke nego isključivo donje kontejnere. Tamo bacaju ostatke hrane, 
nemaju ulje ni friteze, dnevno najviše jednu crnu vreću otpada. Duspara kaže da bi trebalo 
organizirati nekako 2-3 kontejnera više te na neki način bolje selektirati otpad.  
 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis KD Čistoća d.o.o. od kojeg se traži dogovor / koordinacija te 
obavještavanje svih poslovnih subjekata u centru Srdoča kojim danom će biti 
organiziran redovan odvoz kartonske ambalaže 

 uputiti će se dopis KD Čistoća d.o.o. kkojim se traži da se operu baje kod  PBZ 
banke (Miroslava Krleže 9) u centru Srdoča 
 

U 19 sati odlaze predstavnici poslovnih subjekata i Stojić. 
 
Vujnović pita komunalnog redara može li se kako spriječiti ljude koji hrane mačke na ulici, 
Pavletić odgovara jedino ako rade neko veće smeće na cesti. Grgurić pita na koji način 
učiniti nešto po pitanju psećeg izmeta na cesti D233. Pavletić kaže da je zbog prijave VMO 
prošli mjesec bio 6-7 puta u obilasku zajedno sa policajcem lokacije D233 – Tina Ujevića – 
Dobriše Cesarića no možda je bilo hladno ili nije pogođeno vremensko razdoblje no da nisu 
zatekli niti jednog počinitelja koji nije kupio izmet za svojim ljubimcem. Pavletić dodaje, 
predložiti ću da se bar 2 puta tjedno naprave raciej kojima es cilja na neodgovorne šetače 
pasa no teško mi je jako to iskombinirati zajedno sa policajcem.  
 
Odlazi komunalni redar u 19:20.  
 
AD 2 
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Predsjednica Vijeća Filipa Vidmar dala je vijećnicima na raspravu prijedloge građana i Vijeća 
za usvajanje prijedloga uređenja i održavanja objekata komunalne infrastrukture za 2017. 
godinu na području MO Srdoči. Nakon rasprave prihvaćeno je 17 prijedloga prioriteta koji će 
se dostaviti Direkciji za mjesnu samoupravu i OGU za komunalni sustav na obradu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo sljedeće prijedloge prioriteta u održavanju 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2017. godinu: 

1 
Saniranje asfalta Ulice Slavka Hrvatina od kućnog broja 6 do Josipa 
Mohorića kućni broj 80 

2 
Postava nogostupa u Ulici Ante Modrušana na dijelovima  gdje ne postoji 
nogostup 

3 

Uređenje površine sa izgradnjom potpornog zida da se izravna teren 
katastarske čestice broj  663, Katastarska općina Srdoči, na kojoj će se 
postaviti fitness sprave – blizu Markovići  25A 

4 
Postava vanjskih fitness sprava na katastarsku česticu broj 663, Katastarska 
općina Srdoči,  blizu adrese Markovići 25A (vezano na točku 3.) 

5 
Postava dva rasvjetna tijela na  katastarsku česticu broj  663, Katastarska 
općina Srdoči, blizu Markovići 25 A  (vezano na točke 3. i 4.) 

6 
Postavljanje nogostupa u Ulici Kurirski put od  kućnog broja 11 do kućnog 
broja 25 sa južne strane ulice 

7 Horizontalna i vertikalna prometna signalizacija  u Ulici Kurirski put 

8 

Uređenje dječjeg igrališta na katastarskoj čestici  666/1, Katastarske općine 
Srdoči kraj vodospreme Kal-a (postava 2 klupice, 1 stol, 1 vrtuljak za djecu te 
1-2 stabla) 

9 
Nastavak asfaltiranja Ulice Ante Modrušana (nakon  što bude asfaltiran gornji 
dio ulice iz ostatka  nerealiziranih komunalnih prioriteta 2014. god.)  

10 
Postavljanje rukohvata na stepenice koje spajaju Ulicu Mate Lovraka i Ulicu 
Srdoči (stepenice koje idu od  Plodina prema pošti) 

11 
Postava usporivača prometa (ležeći policajci) u  Ulicu Dragutina Tadijanovića 
kod kućnog  broja 2 i 8 

12 Sanacija kolnika u Ulici Tina Ujevića od kućnog  broja 33 do kućnog broja 47 

13 
Proširenje javne rasvjete u Ulici Kurirski put od  kućnog broja 18 do kućnog 
broja 18/3 
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14 Lampa za rasvjetno tijelo u Ulici Diraki blizu kućnog broja 5 

15 

Postavljanje javne rasvjete na igralištu OŠ Srdoči  
(sa južne strane ili gdje struka procjeni).  Ako je moguće neka se upotrijebe 
stupovi koji su  polegnuti na terenu a u vlasništvu su MO Srdoči 

16 Asfaltiranje bijele ceste Tonžino od kućnog broja 15 do kućnog broja 41 

17 Uklanjanje nepoželjne vegetacije i uređenje šetnice Srdoči - Bivio 

 

 

AD3  

Predsjednica VMO Srdoči Filipa Vidmar predložila je da se glavnina tekućih dopisa građana 
prebaci na sljedeću sjednicu zbog vremenskog trajanja ove sjednice. Vijeće se složilo sa 
navedenim. 
Zaključak: 

 tekući dopisi građana prebaciti će se kao radni materijal za sljedeću sjednicu 

 

Predsjednica VMO Srdoči Filipa Vidmar izložila je članovima Vijeća dopis gđe Mance kojim 
se izražava nezadovoljstvo prometnom regulativom i situacijom u Ulici Dinka Šimunovića te 
se traži da se nadležne službe upoznaju sa ovim problemom kako bi se moglo iznaći 
rješenje. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis Rijekaprometu kojim se upoznaje sa prigovorom i traženjem 
gđe Mance  
 
 

Predsjednica VMO Srdoči Filipa Vidmar izložila je članovima Vijeća dopis KD Autotrolej 
d.o.o. koji se informira Vijeće  da se odbacuje zahtjev za uvođenjem minibusne linije Srdoči – 
Tonžino kao i prijedlog da se pomakne zadnja stanica linije 2 jer ne postoje prometni tehnički 
uvjeti okretanja autobusa. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 

 

Predsjednica VMO Srdoči Filipa Vidmar dala je na razmatranje prijedlog da se traži izgradnja 
nogostupa ulice Dražice – Martinkovac zbog ugroženosti pješaka. Vijeće je jednoglasno 
podržalo prijedlog. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Direkciji plana, 

razvoja i gradnje kojim se traži da se izgradi nogostup na dionici Ulica Dražice 

k.č.br. 135 do Ulica Martinkovac k.č.br. 142 tokom južne strane ceste  

AD4 
Predsjednica VMO Srdoči Filipa Vidmar odgodila je ovu točku dnevnog reda za sljedeću 
sjednicu jer ima u planu održati konzultacije sa svim potencijalnim sudionicima programa 
Dani Mo srdoči – Križevica 2016. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 



5 
 

 
 
 
AD 5 
Predsjednica VMO Srdoči Filipa Vidmar izložila je članovima Vijeća kratki izvještaj sa 
održane ekološke akcije. Akcija se odvila zbog loših vremenskih prilika u dva dijela, 23. 
travnja i 7. svibnja. Ukupan dojam je da je odaziv građana bio nedovoljan (27 osoba) te da 
se zbog prevelike trave nisu mogle čistiti zelene površine. Predložila je da se sljedeće godine 
akcija provede prije perioda bujanja vegetacije, u ožujku, što je Vijeće podržalo. U 
provedenoj ekološkoj akciji nisu se koristile usluge KD Čistoća. Predsjednica je predložila da 
se na jesen provede ekološka akcija u kojoj će se iskoristiti osigurana i planirana sredstva za 
usluge odvoza smeća, Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. Predsjednica Vijeća 
predložila je da se planirane a neostvarene donacije i poticaji na donacije utroše na drugim 
programima na istim pozicijama, Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. 
Zaključak: 

 sljedeće godine planirati će se ekološka akcija u ožujku jer su travanj i svibanj 
neadekvatni zbog bujne vegetacije 

 sredstva koja su planirana u okviru programa Ekološka akcija na ime donacija i 
poticaja na donacije a koja se nisu realizirala utrošiti će se na drugim 
programima na istim pozicijama   

 planirana i osigurana sredstva u okviru ekološke akcije namijenjena za prijevoz 
sakupljenog otpad, utrošiti će se u okviru sljedeće ekološke akcije koja se 
planira za jesenski period  

 
 
Predsjednica VMO Srdoči Filipa Vidmar izložila je članovima Vijeća dogovor sa 
predsjednikom Pododbora za ekološku djelatnost Milom Jelačom vezano uz program 
Birajmo najljepšu okućnicu i balkon. Dogovoreno je da će otvorene prijave za akciju biti od 
13. do 27. lipnja, konačan odabir nagrađenih će biti 7. srpnja dok će svečana podjela 
nagrada biti 11. srpnja 2016. godine. Predsjednica Vijeća predložila je da se kao i u 
prethodnoj godini nagradi po jedan najbolji natjecatelj u 4 kategorije (najljepša okućnica, 
najljepši balkon, očuvanje autohtone arhitekture te vizualno oblikovanje) sa poklon bonom od 
300,00 kn a ostali sudionici da dobiju priznanje i ukrasnu teglu kao znak zahvale za 
učestvovanje. Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedlog. 
Zaključak: 

 prijave za program Birajmo najljepšu okućnicu i balkon trajati će od 13. do 27. 
lipnja, konačan odabir biti će 7. srpnja a svečana podjela nagrada 11. srpnja 
2016 godine.  Natjecanje će se odvijati u 4 kategorije a u svakoj će 
prvonagrađeni natjecatelj dobiti poklon bon na 300,00 kn dok će ostali 
natjecatelji dobiti simbolične poklone zahvale 
 

  
 

 
 
Sjednica je službeno završila u 20:55 sati. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Martina Bogdanić 

            Zamjenica predsjednice VMO Srdoči: 
               Željka Matković 

 

 


